

Referat, skolebestyrelsesmøde d. 05.05.26 afd. Øst

Forældrerepræsentanter: Susan Grønbech Kongpetsak (Byen), Anders Strandgaard Olsen (Byen) Mary Regina (Øst), Terese Bjerg Fanefjord (Øst), Pia Nielsen Øst, Mads Mellin (Byen)

Medarbejderrepræsentanter: Henrik Kramer og Michael Friis

Elevrepræsentanter: Emilie Slabiak Skousen, Eliaz Kaysen og Silvia Sehested

Ledelsesrepræsentanter: Bettina Greve, Ulrik Lindorf Christensen

Gæster:

Fraværende: Mary, Eliaz, Emilie og Henrik

Dagsorden:

Punkt	Tid	Proces	Referat
Mødet foregår i Lokale Syd på Afd. Øst			
1. Velkommen a. Godkendelse af referat og dagsorden	10 min 19.00-19.10	Beslutning	Godkendt med en enkelt rettelse under evt.
2. Nyt fra elevrådet	15 min 19.10-19.25	Drøftelse	Silvia fortæller, at Elevforum har været i København, hvor der bl.a. blev rundvist på Christiansborg med rundvisning af Trine Bramsen. De var også i DR Byen og se forskellige rekvisitter. Alt i alt en god tur.
3. Økonomi – husk at aktuelt skolebudget sendes forud som bilag	15 min 19.25-19.40	Drøftelse	Der er ikke opdateret budget siden sidste møde, fordi der ikke har været budgetopfølgning endnu. Det drøftes at man ikke kan overføre midler mellem områder som f.eks. SFO og takstfinansierede tilbud. Den samlede tildeling falder igennem de kommende år, hvilket bekymrer bestyrelsen. Der spørges til midler fra børne- og unge udvalgets

			midler til elevråd og forskønnelse i sidste periode. Elevrådenes midler er bl.a. brugt til ostebaner og net over multibanen.
4. Tilbud om erhvervpsykolog til at forbedre samarbejdet fra Børne- og Ungeudvalget	20 min 19.40-20.00	Beslutning	Det drøftes om bestyrelsen selv kan komme med input og forslag til hvem og hvordan det skulle foregå. Som udgangspunkt er bestyrelsen positiv, og modtager gerne et konkret udspil. Dette beslutes.
5. Princip for klassesdannelse	20 min 20.00-20.20	Beslutning	Der arbejdes med udgangspunkt i materialer, der udleveres på mødet og ud fra refleksionsspørgsmål. Materialerne handler om arbejdet med principper generelt, men der arbejdes med princippet for klassesdannelse ved dette møde. Det drøftes blandt forældrene, at det vigtigste er, at økonomien skal passe, det har vi lært over den seneste periode. Kommunen overholder ikke deres eget princip. Der er forslag/drøftelse fra forældrene om at lave en afdeling for 0.-3. årgang og en afdeling for 4.-6. årgang på skolen. Det fungerer ikke at vi er en matrikelskole, der er

			opdelt på den nuværende måde. Det besluttes at der arbejdes videre med princippet i en gruppe og herefter tages det op igen til næste møde. Terese og Susan laver princippet færdigt og tager det med på næste SB møde.
6. Skoleudviklingssamtale og målepunkter	15 min 20.20-20.35	Orientering	Der er skoleudviklingssamtale mandag d. 22. juni kl. 8:30-10. Skolebestyrelsen er velkommen med én repræsentant sammen med Ulrik og Bettina. Progressionsmål fra sidste udviklingssamtale drøftes. Der er ikke modtaget ny datapakke endnu. Det afklares senere, hvem der deltager fra bestyrelsen og om der evt. kan deltage flere.
7. Orientering fra • Ledelse • Forpersoner • Medarbejdere	15 min 20.35-20.50	Drøftelse	Forpersoner: - Dialogmøde i BUU, hvor Ulla Kjærvang holdt oplæg om indretning af fysiske læringsmiljøer. Der er tre ben: pædagogik, læreren og rum. Ledelse: - Der er opslået en lærerstilling til

			besættelse 1. august. - Der er også opslået en pædagogmedhjælper stilling som morgenåbner på afd. Byen. - Ny leder, Martin Toftegaard Nibe er startet 1. maj fordi Stine har fået andet job.. - Administrativ opdeling af afdelinger er et krav pr. august. En stor opgave for matrikelskoler. - Fagfordeling Medarbejdere: - Personalet takker for bestyrelsens skriv, som er udsendt siden sidste møde.
8. Evt. 15. juni er sidste møde: Punkter hertil: - Skolestruktur (beslutning)	10 min 20.50- 21.00	Drøftelse	- Der er endnu ikke rykket børn på 3. årg. mellem afdelinger på den anbefalede dato 4. maj. Alle har ønsket et senere opstartstidspunkt